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Taula de contingut
El responsable de Prevención del Hospital Sant Pau de Barcelona,Jaume Padrós, avisa de que los con
los datos de contagio actuales, de cada cuatro comidas que se hagan por Navidad en uno de ellos ....
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Entrevista a Rafael Padrós,responsable del servicio de Prevención del Hospital de Sant Pau.
RAC 1 - NO HO SE - 7/12/2020

Rafael Padrós: “Tant si ens fan una prova com si no, el dia de Nadal poden ser gent de risc”
@ RAC1 - 7/12/2020
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servei de prevenció de l'Hospital de Sant Pau Gasol Pedrós avisa també com estàs de culte llit actuals de cada quatre soltat que es
facin per Nadal en un d'ells haurà una persona simptomàtic és per això que demana extremar Les mesures de distància social i
d'higiene i fins i tot recomana buscar noves maneres de trobar els dies més assenyalats saludaré i un altre està molt perraco
persones alguna d'aquesta reunió hi haurà una simptomàtic potencialment contaminant amb un repertori de Nadal que són molt
llarg i potser estaria més més adient menjar cadascú a casa seva i després trobant-te seria més fàcil per mantenir la distància i
podríem fer les coses fessin més adequadament amb menys risc menors també recomana minimitzar les persones que participen
els dinars sopars de Nadal
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són les 9:00 i 4 minuts farem una cosa Resoldre dubtes amb bàsicament Avui com deies eh Mari algú te un missatge amb
contundent en aquest sentit de les autoritats missatge conjunt també des de baix Generalitat i des del govern espanyol sobre
aquests gestos d'antigen que venien la viva sicament que la gent no s'acabi de refiar perquè poden donar una falsa sensació de
seguretat per parlar amb aquesta hora podem a saludar Rafael padros que és dubto responsable del servei de prevenció de riscos
laborals de l'Hospital Sant Pau bona nit Hola bona nit abans de res de Doctor la gent que aquesta hora o què ha pensat aquests
dies que per fer dinars de Nadal amb la família farà uns dies abans un terç d'antigen que que els hi diria Quin és el missatge que
els traslladaria tot Primer de tot Hauríem de pensat com s'organitzaran independentment del resultat és a dir si fan una prova com si
no solapant han de pensar que el Nadal Podem fer Quin de risc per fer les proves ens diuen com estem amb un moment donat però
no ens no ens treuen totes les possibilitats no tenen una fiabilitat i tenen una una certesa al 100% i per tant el que hem de tenir molt
clar és que les normes de protecció les normes de prevenció per treure'm d'aplicar Igualment d'una manera Per tant aquestes
proves no ens alliberarem descobert Les mesures de prevenció diguem que fer-se un test i que surti negatiu és millor que res però
són ni molt menys en ens brinden de tot encomanar el virus com un gran discriminador perquè els automàtics el Catarres la prova
d'antígens és que si tens un nivell alt de virus i que tractarà però no dirà res més no estirar Que no has de mantenir la distància que
anava perquè així són diferents bombolles han donat que utilitza la mascareta que no podràs carnaval sense mascareta que no et
creuràs d'intentar mantenir un to de veu normal un conjunt d'elements que hauràs de seguir fent independent o inconscient en el
cas de la prova pcr passaria el mateix perquè dia pràcticament és una prova que té molta més específicament redueix el risc però
quan jo la prova pcr detecta amb una amb un amb un espai de temps de de la malaltia per tant hi ha vegades en situacions
negatives que estem al principi de la malaltia i que per tant no ens està donant seguretat estan a la prova no l'únic que ens
permeten Tomàtic ser avui Però no ens treu el risc que per tant hem de ser conscients que tots Hem de seguir fent de seguim fent
les mesures preventives el que fa aquests de texto ràpid aquests de textos d'antigen a hores d'ara encara no es poden comprar les
farmàcies de fet s'ha demanat des de la comunitat de Madrid des de Catalunya també es va deixar anar que interessaria aquesta
Via però de moment com dèiem encara no no es poden aconseguir de fred que altres farem digui digui fax les proves d'antigen que
tenim encara són proves d'antigen que no hem de seguir individualitzades i són necessàries per tant s'han de fer per personal
especialitzat i tenen una sensibilitat i especificitat marcades pel fabricant que després Diferents en diferents marques que fan vàlida
però no totes estan manualidades Cristina a parar a la gent que dolça la puc a casa això hauria Celler contrari més és que hi hauria
un organisme notificador que ja vam tenir seria que la sensibilitat especificitat d'aquella prova compleix i és el que no podem donar
a podem fer que la gent compri la primera el primer a la primera onada tenia una sensibilitat mil especificitat que que corresponia en
cas però que s'acabi donat llum verda i que es puguin comprar aquests textos a les farmàcies en creu que amb això podria provocar
la alguna manera que el virus s'escampi més per aquesta sensació de falsa seguretat Acomular actual que tenim cada quatre
reunions de 10 persones tindrem una simptomàtic un tejano que partit per casa amb l'Andrés como la de actual per cada quatre
reunions de 10 persones amb una d'aquestes reunions hi haurà una simptomàtic potencialment contaminant déu-n'hi-do tenim
moltes reunions si no es fan bé això amb vista a les dades que ens han sortit Estats Units el dia de Gràcies ja anava que ha passat
això les reunions familiars nombroses acumulat important com a Caldes Pachuli són els cafès un rebrot ja està de Pics màxims
despertament que hem de ser molt conscients que aquesta aquesta situació Nosaltres hem de ser indepe un aval prudent i segur el
què Em pertany a Alcanar d'Estats Units amb la celebració del dia d'acció de gràcies es podria repetir aquí a nivell de dades Doncs
no ho fem adequadament Ajuntament que ho hem de fer un espai de grans així quan més gran a l'Espai poder mantenir les
distàncies poder utilitzar la mascareta El màxim temps possible significar el dinar simplificat la reunió No reunir bombolles això
reduirà el risc de dinar temperament altres a Isabel llauger tenies una pregunta perquè si és veritat que el que el que aquesta
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reflexió que vostè està fent és una reacció generalitzada el que trobem als ciutadans els que no som científics els que ens ha
arribat doncs també una informació que segons quins de santificar defensen és que aquest Antígens aquest que tens que són
profans e in the una manera de recollir la mostra similar a la del pcr que et posen un pal anar a son pare mateix per a la gola en
aquest cas estelades saliva i també ens parla de que aquestes antigues fan a domicili has dit si s'estan preparant per això i si
finalment s'estan estudiant que aquestes marques siguin validades és a dir si jo entenc que allò que es posi anar al mercat i allò
que ara ara em consta que hi ha empreses que estan comprant aquests aquestes de tiren si estarà marcat si la marca està validada
no funciona És a dir ja ho sé que totes les altres mesures també hi han de ser però igual que ens creiem que el pcr funciona amb el
percentatge que toqui aquestes d'antígens asturianas podíem creure i un altre pregunta Quan diuen que es poden fer El domicili en
venta en el domicili no hi ha ni en cap cap Sanitari vegada cerca d'aquell definitivament a casa meva no I per si això fos així jo
suposo que t'has de posar per saber si tens si tens un problema del sucre també paleta de fer europeu és Sevilla una un document
del ddt Europeu de finals d'aquest mes de novembre sobre el pregó d'antígens que ens està explicant tot això que nosaltres estem
debatent en aquests moments un el primer tema és que les proves que es poden fer Farmàcia es pot fer un tècnic de Farmàcia un
farmacèutic de formació és elegit preparat per fer aquesta prova una prova només es podrà fer-ho Encara han de passar lo de
valoració adequada per podem fer per poder-te que no No serveix que el cabrit és un 97% sistema funciona encara no el tenim però
no m'ha arribat i que per tant pis que no passi això no podem assegurar el producte que tenim per tant Dr Padrós per Nadal ja
tenien prou clar però intentar evitar al màxim no la interacció social i en cas de de trobades amb mascareta distància mans i
ventilació no Aquestes serien les recomanacions Montserrat Prenatal que són molt llargs hem d'intentar Doncs simplificar i el que
allò que allò que mengem potser estaria més més adient menjar cadascú casa a fer I després trobant-se seria més fàcil perquè
podria mantenir la distància i podríem fer les coses fessin més adequadament amb menys risc per tant hem de fer imaginatius i
adaptant les nostres condicions els menjadors de casa no són tan grans com per tenir més de sis persones habitualment i que per
tant hem de ser conscients que et tot lo que pujo número de persones no tenim a l'espatlla de quart la ventilació adequada
complicat un dia com el d'avui que ha plogut aquestes hores el fred i difícil també van mantenir la casa ventilada 9:15 de la nit a
Rafael padros Doctor responsable del servei de prevenció de riscos laborals a l'Hospital de Sant Pau Gràcies per resoldre dubtes
de cara a Nadal avui el nou Serra RAC1 bona nit vaja no sé si canviat la percepció sobre els testos sí Enviat de planta ja de cara
Nadal Després d'aquesta entrevista Mar comentari molt Jo tinc una sensació Des d'avui de fet des d'ahir vas tan pessimista I sabeu
que no ho sóc i les intervencions acostumo a fins i tot a cursar una mica el d'ultimíssima perquè necessito dimoni mateix IBI aprofito
per dir-li a tots aquells que tenen la veritat escoltar l'altre Juliano el 26 avui no sé si vas imatges del portal de l'Angel Barcelona o
dels centres comercials del carrer comercials a Girona amb això Esperit tot vull dir polítics amb molta capacitat del Talent científic
Baby la rondalla dels nostres científics però hi ha gent que es resisteix a dir el que m'hagués una veritat com com com una
muntanya i és que no En aquest mes una sensibilització prou per part de la ciutadania respecte al castell amb una crisi patètica
mundial extraordinària històrica i no n'hi ha de tal forma que avui estem en el ciri pico el ferro i estació a la quedo per casualitat
cobertura la finestreta fundador que em surti coma bous vista és molta cosa és a dir les coses facilitat de Nadal i de esa com Santa
A mesura que nosaltres li donem aquesta edició Però la reunió amb els meus germans amics estimats les cançons i te'l tenim 365
dies bambes Home potser que no siguem tan tan esclaus de tradicions que són molt boniques i que possiblement aquest any
Necessàries perquè no sé no no siguin tan esclaus perquè justament perquè justament si són masses claus Jo també en té una
situació actual Norma normal paguem les conseqüències Lluís si després de sentir el doctor Pedro on vàries coses la primera que
efectivament Aquest és ràpid no venien i canviant Qui són els nostres comportament respecte a les mides profilàctiques i
preventives de Déu mascareta de naixement de 10 persones ateses aquestes haurien de ser sagrades pero sentiu sentir-lo
Malauradament penso que la nostra societat ha diferent de societats anglosaxones Pues centreeuropees fa un cas relatiu a les
recomanacions i només reacciona realment a les prohibicions i especialment de les sancions econòmiques a partir en dos
preguntes la primera tikaram ens passa per ser tan desordenat i tampoc disciplinas Aquesta és la primera i la segona Està alguna
cosa hauran fet realment malament els nostres polítics els nostres responsables Sanitaris per comptar amb tan poca cridat i tampoc
sabien Voluntari de la nostra societat perquè Alemanya perquè és la banda o per Escòcia quan la classe política fa una
recomanació de caràcter Sanitari les poblacions no la disfrutes i les aigues i en canvi aquí a Espanya ens postre tantíssim i perquè
aquests polítics ja fets ja que els responsables Sanitaris tenen tampoc esterilitat Madrid la pena que su preguntéssim perquè no tot
és culpa de societat Luis deixa'm deixa'm que facin Aventura una possible Resposta perquè els mateixos companys polític
qüestionen la decisió política presa per aquell polític que no és ni del seu color ni està governant amb ell o el que sigui perquè
també hi ha com va tot cultius científica dubten vist vist aquest país amb qualsevol territori Que no és a dir el consens respecte a
les decisions que s'han anat prenent no hi ha hagut de lloguer testament polític Per tant que passa en realitat La pregunta és una
pregunta retòrica aquí Anava la resposta de si és per aquí diu la por i la societat no queda aquest partidisme però jo crec que aniria
un matí Susi Quin nom donem el que estàs dient que no és tenir responsabilitat com crec que és un molta i molta individualisme la
societat en la que vivim és a dir moltes persones no tenen la consciència de que aquella que igual que amb ells els pots amb la que
els beneficia en realitat el que s'ha fet perjudicar tota la resta de gent al seu entorn són comportaments que un esport
nacionalització mateix des del no portar la mascareta aferres haver sortit aquest pont però no tenen en compte que tu les
conseqüències que tenen van més enllà d'un mateix i l'altra banda Hi ha també a veure una mica això que digueu El partidisme i
també de la manca de mesures que s'acabi dels dubtes que s'han implantat Aquestes mesures els hi trobaries li he dit que podia
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sortir que no podia sortir que consumeix però que no anés de vacances és a dir els missatges també Això és molt contradictori força
sovint Jo no crec gaire en això de la factura para la fatiga pandemica però me una mica sí que hi deu haver fet que quan estiguin
dia una cosa i un dia ens estiguin bé Nosaltres també Què vols que digui una cosa només tenim de tots hem après amb això no els
deixen els polítics apretes i nosaltres els ciutadans tenim un precedent hem viscut una primera onada al mes de març al 6 d'abril
estreta fortíssima escoltant desembussos arista bé a partir d'aquesta situació nosaltres sabem perfectament que la cosa funcionat
quants en Xavi per exemple des de l'administració amb un criteri que vam criticar-ho que alguns van criticar Respecte el anorac ho
sembla que me cansa aquells que sortim a Les segones residències per envoltats recordem i la situació al mes d'abril d'abril fins
que no va venir la els Mossos de trànsit a muntatge i entres al voltant hi havia cues hi havia recordo portades de totes les
previsions de les cues i cues de gent que es passava pel suro les recuperacions i jo me'n vaig a la torre i ara això ho dic perquè
crec que estic a Barcelona que sentir-se gratuitos quals no sé que són Mediterranis No sé no sé què nacionals pesat però fins que
no ve fins que no la farem si no és Hòsties i específica Jo penso que sí jo crec que inicien Carles dormit dues coses que són uns
que segueixen una és nosaltres aprenem a TV3 sancions edificació següent van posar el cap De conduir perfums dona i van
començar a treure punts on era i després i després perquè això que dèiem abans de que si resulta que els responsables polítics
davant d'una situació com la que hem viscut m'ho han estat D'acord a buscar a recordar aquelles mesures encara que fossin
mesures que en un primer moment no fan funció sigui no es coneixia escultura jo no t'espero funciona No ho sabia a tot Europa no
sabia a tot el món per no saber de tot el món per tant si en aquest moment no han sigut capaços de llavors el trasllada aquesta
responsabilitat nosaltres tenim és només només acatem ordres 606 que dins de la butxaca o si saps escrites nostres nets més
individual t'ho han dit per la butxaca dels a llavors és impossible s'ha dit no sé si no no no podemos apuntar No sé què i Esquerra
Republicana fatal iptv en el lloc de Escolta'm ara Ara saps què direm que sí i després si es van modificar aquestes decisions
mirarem a veure al llarg del temps a on ens hem equivocat però poder sí aturem un missatge Clara ciutadania serà més fàcil Però
afegiria que per part de la classe política amb encant Valentí els missatges és a dir aquest vol i dol que jo abans que salto regulació
que se'ns demana al ciutadà de peu estat perquè perquè de vegades perquè no hi havia diners per implementar-la terminals no
dures però molt sovint perquè no es volia no es volia portar a terme Aquestes mesures perquè se sabia que era molt impopulars i
perquè ningú volia ser el que donava les males notícies Aleshores clar l'autorregulació no cobra generalment no funciona ho sabeu
els que treballaven publicitat que quan es deia que s'havia anat regular terminals anuncis no es feia quan s'han de determinar en
sectors industrials Gramenet que també que fessin això em poses com la compte Nació i no no tingut efectes en aquest país Doncs
es veu que no funciona Jo no sé si és perquè com deia un que són desorganitzats o simplement perquè veure si tu no t'has si tu
estàs obligat a fer-ho Doncs amb tot el teu dret pots no fer-ho per tant dir-li a la gent que que que saps tingui de de de fer
determinades coses per per bona voluntat i moltes vegades per aquest bólido termes econòmics allò de no marxeu fora però ja
esteu És que és que estàs per destinat a que no funcioni perquè és un missatge per exemple està prohibit conduir una moto sense
casc i jo reclamo i jo tinc tot el dret del món obrirà mal el cap i ja matar-me per palpar perfecte perquè tinc tot el dret del món amb la
meva vida i amb el meu cap a lo que em dongui la gana Està molt bé És perfecte Però tota massissa Jo tot el moviment econòmic
tota la responsabilitat de l'Estany que es posa en marxa Com a conseqüència de la irresponsabilitat d'algun serio que no té perquè
ara sembla que em sembles en tenia més o menys el missatge però no no acabat de dir-los Lluís no sé si ha Carles si te'n recuperat
Carles no doncs no sembla sembla sembla que no podia fer una una qüestió que ha dit la Mar precisament La qüestió és que la
drecera política és perquè quan un s'equivoca l'altra l'altra petit bíblica primer en aquest moment utilitzo desconeixement Global és
tan trist bastant lamentable la Isabel deia que aprenem amb les sancions Jo diria que no no aprenem ara Funcions amb les
sancions obeïm però no aprenem pare que l'ha quedat a les que les sancions desapareixen desapareix la nostra actitud i després
em pregunto això perquè si aprenc ministres Landes Martín fa una fa una recomanació o directament diu que m'ha de de comportar-
se la població ningú posa en dubte la decisió presa pel govern irlandès i en canvi Espanya si el president Sánchez fa exactament la
mateixa recomanació tota la resta de grups polítics de la cambra el posen en dubte Aquest és el de la marca faig claro claro a tres
minuts i seran a 9:30 de la nit En qualsevol cas el govern a fer aquesta crida de cara demà amb el per acabar el pont de la
Puríssima amb la mínima mobilitat possible parlem demà a les dades si certifiquen el que ha fet cas o no fem una petita pausa per
la publicitat I la tornem
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Rafael Padrós: “Tant si ens fan una prova com si no, el
dia de Nadal poden ser gent de risc”
El doctor avisa que “amb la incidència acumulada actual, per cada quatre reunions de 10 persones, hi haurà un
asimptomàtic potencialment contaminant” Aquest dilluns, tant el Ministeri de Sanitat com el Departament de Salut han
avisat que els testo...
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